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ELTE 

ELTE HÖK Küldöttgyűlés 

Tárgy: Kommunikációs Alelnök- Programtervezet 

Tisztelt Küldöttgyűlés! 

Ezúton szeretném benyújtani a pályázati anyagomat, mellyel az Eötvös Loránd 

Tudományegyetem Hallgatói Önkormányzat Kommunikációs Alelnöki posztjára 

jelentkezem. 

Bízom abban, hogy a Küldöttgyűlés pozitív bírálatban részesíti majd pályázatom. 

 

Kelt: Budapest, 2025. 06. 12. 

Tisztelettel: 

 Maczó Gerda s.k. 

 IQA9HP 
 mgerdaaa28@student.elte.hu 

Bemutatkozás 

Maczó Gerda vagyok, 21 éves dunaújvárosi lakos. 2022-ben kezdtem meg 

tanulmányaimat az ELTE BTK Kommunikáció- és médiatudomány szakán, jelenleg 

pedig már abszolvált hallgatóként írom ezeket a sorokat. A következő tanévtől is a 

Bölcsészettudományi karon fogom folytatni tanulmányaimat mesterképzés keretein 

belül, Kommunikáció- és médiatudomány vagy Kultúrák közötti üzleti kommunikáció 

szakon. 

Mikor megtudtam, hogy felvételt nyertem az ELTE-re, biztos voltam benne, hogy 

szeretnék része lenni a Hallgatói Önkormányzatnak, hiszen a társaim segítését már 

egészen kiskorom óta küldetésemnek éreztem. Általános iskolában 2 évig voltam 

elnöke a diákönkormányzatnak, ezt követően a gimnáziumban elnökségi tag, majd 



  Eötvös Loránd Tudományegyetem 
  Egyetemi Hallgatói Önkormányzat 

 

Tisztújítás 2025/26 
Maczó Gerda – Kommunikációs 

Alelnök- jelölt 

 

  

később alelnök is voltam. 2023 júniusában hivatalosan megválasztott 

érdekképviselővé váltam, így a BTK HÖK-ön belül a Szabadbölcsészeti- és 

Médiakutatási Intézeti Képviselet (SZMI IK) tanulmányi referenseként segítettem 

eligazodni társaimnak a tanulmányaikat érintő kérdések útvesztőjében. 

Bízom benne, hogy a Programtervem megerősíti minden Hallgatótársamat abban, 

hogy alkalmas jelölt vagyok az érdekeik képviselésében, és kicsit még jobbá tudom 

tenni az Egyetem polgárainak mindennapjait. 

 

Tapasztalat, motiváció 

A fentiek alapján talán sejthető, hogy a kommunikáció- és média igen jelentős 

szerepet játszik az életemben. Kislánykori álmom volt, hogy egy napon műsorvezetővé 

váljak, azonban az élet, méginkább a médiapiaci viszonyok átírták a terveimet. Ezt 

azonban egy cseppet sem bánom, hiszen lassan 3 éve foglalkozom online 

kommunikációval és social médiával.  Mindemellett az Egyetemen is lehetőségem nyílt 

kamatoztatni a tudásom: Számos tanszéki rendezvénynek voltam koordinátora, ilyen 

volt a Nyitott Szerkesztőségek Napja, valamint a médiás Alumni Találkozó is.  

Az EHÖK kommunikációs alelnökeként célom az lesz, hogy hogy a szakmai 

tudásomat és az érdekképviselői hátteremet ötvözve mind a részönkormányzatok 

munkáját, mind az egyetemi polgárok életét megkönnyítsem, és hatékonyabbá 

tegyem azt.  

 

 

Belső kommunikáció 

Úgy gondolom, hogy egy szervezet működésében kulcsfontosságú szerepet játszik 

a kommunikáció, pláne akkor, ha olyan sokrétű és annyira szerteágazó a felépítése, 

mint az ELTE Hallgatói Önkormányzatáé.  

Mivel tapasztalataim alapján a részönkormányzatok mind-mind eltérő 
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kommunikációs stratégiát alkalmaznak, alelnökként először minden kar 

Kommunikációs Elnökével, esetlegesen Bizottsági Tagjaival szeretnék beszélgetni, 

ahol felmérem az igényeiket, meghallgatom javaslataikat. Ezt követően egy olyan 

részletes tervet szeretnék kidolgozni, melyek reagálnak a részönkormányzatok 

igényeire, meglátásaira. 

szeretném továbbá fellendíteni a karok közti információáramlás sikeresebb legyen, 

miközben a részönkormányzatokon belüli transzparens kommunikáció fejlesztését is 

célomul tűztem ki. Ezekhez a fő eszközeim a rendszeres, igényekre és problémákra 

reagáló, csapatépítő jellegű workshopok lesznek. 

A belső kommunikáció fejlesztése elengedhetetlen a külső, hallgatók felé irányuló 

kommunikációnál, így kiemelt figyelmet fordítok majd arra, is, hogy segítsem 

képviselőtársaim munkáját abban, hogyan lehet hatékonyan feltűnni a hallgatók 

körében.  

Az egyik legfontosabbnak azt tartom, hogy képviselőtársaim pozíciótól ás kartól 

függetlenül bizalommal forduljanak hozzám problémáikkal, én ott fogok segíteni, ahol 

szükséges! 

 

Külső kommunikáció 

„Aki nem látszik, az nem játszik” (KHK, 2023). Kende- Hofherr Krisztina szavai nem 

csak az üzleti világban örökérvényűek. A hallgatókat körülvevő rendkívüli 

információáradatban a Hallgatói Önkormányzatok nehezített pályán mozognak, 

különösen, ha elsőéves hallgatókhoz kell elérniük. Ahhoz, hogy az érdekképviseletek 

jól láthatóak legyenek az Egyetem polgárai számára, egy jó kommunikációs stratégia 

lehet az egyik leghatékonyabb eszköz.  

Célom, hogy az EHÖK külső kommunikációját fejlesszem, mindeközben pedig 

ugyanebben támogassam a részönkormányzatokat is. Az egyik legfontosabbnak 

tartom a belső kommunikáció területén azt, hogy az hallgatókkal is megismertessük 

milyen munkát és hogyan végez az EHÖK, milyen feladatokat lát el, miként és hogyan 
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dönt, illetve hogyan képviseli egy-egy adott helyzetben az egyetemi polgárokat. Ezen 

a területen kiemeleten fontosnak tartom az EHÖK Alelnökeivel való együttműködést, 

hiszen a Hallgatótársaink tájékoztatásával is felhívhatjuk magunkra a figyelmet, melyre 

a következő pontomban még részletesebben is kitérek. 

 

 Offline jelenlét 

Fontos megjegyeznünk, hogy az egyetem polgárai elsősorban azon korosztályba 

tartoznak, akik online formában szerzik meg az információkat, ezt pedig szükséges és 

fontos megértenünk, és reagálnunk rá. Én mégis azt gondolom, hogy a személyes 

kapcsolódások elengedhetetlenek, így azt gondolom, hogy a hallgatókhoz a 

leghatékonyabban úgy érhetünk el, ha már a nulladik lépésben (tehát az egyetemre 

való belépés előtt) megfogjuk és tájékoztassuk őket. Erre kiváló lehetőséget 

biztosítanak különböző nyílt napok (ELTE Feszt, kari nyílt napok) és a HÖOK által 

szervezett rendezvények és fesztiválok (Pont Ott Parti, EFOTT, Educatio).  

Az egyetemi polgároknál is hasonló helyzet áll fent, így szorgalmazni fogom mind 

az EHÖK jelenlétét az egyes kari rendezvényeken, továbbá ebben is segíteni fogom a 

részönkormányzatokat. Célom, hogy a Hallgatói Érdekképviselet és annak munkája 

közelebb kerüljön a hallgatókhoz, és számukra is jól átláthatóvá váljon a működés. 

 

Online jelenlét 

Azt gondolom, hogy a szakmai hátterem nagyszerűen kiegészítené az EHÖK online 

jelenlétét. Alelnökként fontosnak tartom a social média tartalmak konzekvens 

posztolását, továbbá az egységesebb arculat kialakítását. Mint azt már fentebb 

részleteztem, mind a leendő, mind a már meglévő hallgatók jelentős részének az 

online tér jelenti az elsődleges információforrást, így elengedhetetlen, hogy a 

megjelenés hallgatóbarát és bizalomkeltő legyen, hiszen a  szép, egységes megjelenés 

indikátora lehet magának a szervezetnek. 



  Eötvös Loránd Tudományegyetem 
  Egyetemi Hallgatói Önkormányzat 

 

Tisztújítás 2025/26 
Maczó Gerda – Kommunikációs 

Alelnök- jelölt 

 

  

Mindemellett aktívan szeretném kivenni a részem a hallgatói hírlevlél 

megalkotásában is, ezzel is elősegítve, hogy minél szélesebb körben tájékoztathassuk 

az Egyetem polgárait az aktualitásokról.  

 

Záró gondolatok 

Bízom abban, hogy Kommunikációs Alelnökként valamennyi hallgatótársam 

érdekében kamatoztathatom a már megszerzett tudásomat, és rengeteg 

tapasztalattal bővíthetem majd a tudástáram. Szeretném, ha az egyetemi polgárok 

úgy éreznék, jobban átlátják az érdekképviseleti munkát és a képviselőtársaim elért 

eredményeit. Mindeközben az is célom, hogy a részönkormányzatok Kommunikációs 

Bizottságai fejlődni tudjanak, hasznosnak és az eddiginél is hatékonyabbnak 

könyvelhessék el munkájukat.  

Bízom benne, hogy a következő egy évben még átláthatóbbá és sikeresebbé 

tehetjük az ELTE HÖK kommunikációját, és közelebb hozhatjuk egymáshoz a 

hallgatókat és az érdekképviseleti munkát. 

 

 

 

 


